



01

When you think that no one needs you, sees you or believes you, no one's there to understand you, I'll be there to be the one. When you think that no one is there to hold your hand, I'll be there to hold your hand forever starting from 7 December 2012.

2012年12月7日，由一人行變成二人行，踏入人生另一階段...



02

Alumnus Dr. Royce Yuen was reappointed as Member of the Council of the Hong Kong Academy for Performing Arts for a term of 2 years with effect from 1 January 2013. 袁校友獲續任為香港演藝學院校董會成員，任期由2013年1月1日起生效，為期2年。



03

Graduation ceremony in November 2012 marked a milestone in my life. When I was young, I had set my goal to pursue studying Communication at HKBU. I am glad that I have achieved my goal and my dream comes true finally. Glory to our Almighty God!

令人難忘的是2012年11月舉行的碩士畢業典禮，亦是我人生中的里程碑。從小到大我的夢想就是成為香港浸會大學傳理系的學生，而這正正是夢想成真的時刻。榮耀歸於上帝！



04

Alumnus Philip Kan was reappointed as the Non-Executive Director of Urban Renewal Authority until 30 November 2014. 簡校友再獲委任為市區重建局非執行董事，任期至2014年11月30日。

11



05

Alumnus Dr. Gordon Tsui was appointed as Member of the Quality Education Fund Steering Committee for a term of 2 years with effect from 16 January 2013. 徐校友獲委任為優質教育基金督導委員會委員，任期由2013年1月16日起生效，為期2年。



06

Alumnus William Leung was appointed as Chairman of Employees Retraining Board for a term of 2 years with effect from 15 January 2013. 梁校友獲委任為僱員再培訓局主席，任期由2013年1月15日起生效，為期2年。



Welcome to our family, baby Chloe! 歡迎家庭新成員Chloe!

- 01 Alumnus Lo Cho-wai (BA (Hons) History) 盧祖偉校友 (歷史)
- 02 Alumnus Dr. Royce Yuen Man-chun, JP (Communication) 袁文俊校友 · JP (傳理)
- 03 Alumna Ho Man-wai (MA Communication) 何文慧校友 (傳理文學碩士)
- 04 Alumnus Philip Kan Siu-lun (Business Management) 簡兆麟校友 (工商管理)
- 05 Alumnus Dr. Gordon Tsui Luen-on (Economics) 徐聯安校友 (經濟)
- 06 Alumnus William Leung Wing-cheung, BBS, JP (English Language and Literature) 梁永祥校友 · BBS · JP (英國語言文學)
- 07 Alumnus Bei Haochen and alumna Yang Chunyan (BBA Accounting) 貝嶸晨校友及楊春燕校友 (工商管理會計學)



From Chinese health cultivation to dance competition, I strived for excellence in whole-person education. My partner and I won 9 gold medals and 1 silver medal at the 9th Inter-school DanceSport Competition.
從中醫養生到舞蹈比賽，我體現了浸大全人教育的理念，學習力求上進，課餘時間亦積極參與各類型活動。於第9屆校際體育舞蹈錦標賽中，我們為浸會大學取得9金1銀佳績。



Alumna May Chan was appointed as the Non-official Member of Commission on Poverty from 1 December 2012 for a term of 2 years.
陳校友獲委任為扶貧委員會非官方委員，任期2年，由2012年12月1日開始生效。



Alumna Dr. Anita Lee was promoted to the Associate Professor at the Department of Health and Physical Education, Eastern Connecticut State University, U.S.A.
李校友獲美國東康涅狄格州立大學晉升為健康及體育學系副教授。



Broadcast journalist alumna Rebecca Chan has been appointed as Political Assistant to the Secretary for Food & Health with effect from 1 December 2012.
陳校友出任食物及衛生局政治助理，任期由2012年12月1日起生效。



Praise to the Lord! My son was born at Queen Mary Hospital on 8 March 2013.
感謝天父！我的兒子在2013年3月8日於瑪麗醫院平安出生。



Alumna Michelle Au was appointed as Political Assistant at the Environment Bureau with effect from 14 January 2013.
區校友出任環境局政治助理，任期由2013年1月14日起生效。



Alumna Stephen Yau was appointed as the Non-official Member of the Steering Committee on Population Policy from 1 December 2012 for a term of 2 years.
邱校友獲委任為政府人口政策督導委員會非官方委員，任期由2012年12月1日起生效，為期2年。



Although I immigrated to USA after marriage, I still miss all of you in Hong Kong.
雖然我嫁到美國，但我心仍掛念您們！



I gave birth to my second child in January 2013. I am now a mom of 2 sons and working at the PR firm Fleishman-Hillard as Vice President.
我於2013年1月喜獲麟兒，成為兩子之母，現任職公關公司 (Fleishman-Hillard) 副總裁。

- 08 Alumna Wong Kwan-wai (BPharm Chinese Medicine and MSc Personal Health Management) 黃鈞蔚校友 (中藥學學士及中醫健康管理理學碩士) and alumna Leung Yee-lam (BEEd Early Childhood Education) 梁漪琳小姐 (持續教育學院幼兒教育學教育學士學位課程)
- 09 Alumna May Chan Shuk-mei, BBS, JP (Communication) 陳淑薇校友 · BBS · JP (傳理)
- 10 Alumna Dr. Anita N. Lee (Physical Education and Recreation Studies) 李雅詩校友 (體育及康樂)
- 11 Alumna Rebecca Chan Hoi-yan (Journalism) 陳凱欣校友 (新聞)
- 12 Alumna Lee Chung-man (MSW) 李仲民校友 (社會工作碩士)
- 13 Alumna Michelle Au Wing-tsz (Government and International Studies) 區詠芷校友 (政治及國際研究)
- 14 Alumna Stephen Yau How-boa, BBS, MH, JP (Social Work) 邱浩波校友 · BBS · MH · JP (社會工作)
- 15 Alumna Francis Siu Yuk-lin (MA Communication) (Second row, seventh from left) 蕭玉連校友 (後排左七) (傳理文學碩士)
- 16 Alumna Kitty Lee (Public Relations and Advertising) 李泳蘭校友 (公關及廣告)